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Studierådsmötesprotokoll 2017–04–26

Närvaro: Oscar Sigurdsson Studierådsordförande
Julia Baeza Studierådssekreterare
Hanna Höjberg
Christian Sealand
Astrid Jansson
André Hedesand från punkt 9
Elsa Schröder
Amelia Andersson från punkt 9
Alexander Mjöberg från punkt 9

§1 OFMÖ Studierådsordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet öpp-
nat kl 12:12.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen med tillägg av punkterna 9,1.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2017-04-05.

§6 Information från
Externa
Representanter

Institutionen i datavetenskap: Vill komma i kontakt med dokto-
rander, ska vi dra i detta eller är det näringslivs ansvar? Mötet
kom fram till att de borde spridas av båda.
Institutionsstyrelsen har beslutar att suppleanterna får vara med
på deras möten, men har ingen yttranderätt så vidare inte un-
dantag ges.

§7 Meddelanden Sök sektionsposter inför hösten!

§8 Valärenden och
nomineringar

Inget.

§9 Diskreta Strukturer -
EDAA40

Denna kurs fick väldigt dålig betyg av eleverna förra året, vad
tycker eleverna idag. Fyra av de som var med på mötet läser
kursen idag och de verkade överens om att den inte verkar alls
lika dålig som förra året. I år finns det mer övningar, labbarna
hör mer ihop med de som går igenom på föreläsningarna och
så. Sedan finns det finns det områden som kan förbättras men
kursansvarig verkar också redo att ändra på kursen.

§9,1 Grundkurs i
programmering -
EDAA45

Tentan som gick nu i april var väldigt svår och många tycker
kursen verkar för svår för att vara en grundkurs, därför har stu-
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dierådet beslutat att göra en enkät för att ta reda på hur många
nybörjare som klarat kursen.

§10 Programutvärdering
på LTH

Vad tycker vi om att ideén att ett nytt utvärderingssystem tas
fram och leds av en utvärderingsgrupp, tror vi detta hade varit
nyttigt? Mötet var överens om att den var en bra idé om per-
sonerna väljs med omsorg. Bra om personerna i denna grupp
kommer utifrån. Det är dessutom viktigt att CEQ fortsatt också
används.

§11 Uppföljning Gyllene pekpinnen: Enkät kommer online, så elever kan nomi-
nera sina lärare. Affisch finns på studierådets anslagstavla.

§12 Avslutade kurser Databastekniken: Tentaresultaten har inte kommit, trots att mer
än 15 arbetsdagar gått. Detta är ett problem då man inte kunde
gå på aprilomtentan. Detta i sin tur är ett problem för alla kurser,
hur kommer det bli när endast 2 omtentaperioder per läsår finns.
Med tanke på att alla har rätt att skriva tentan 3 gånger på år.

§13 Pågående kurser Inget

§16 Övrigt Inget

§17 OFMA Mötesordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet avslutat kl
12:50.

Vid protokollet

Julia Baeza
Studierådssekreterare

Justeras

Oscar Sigurdsson
Studierådsordförande
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